
 
 
 
 
 
Ersättaryttrande till Barn och utbildningsnämnden 22 november 2007 
 
Angående förvaltningschef Birgitta Wigrens redogörelse för det aktuella läget kring 
organisationsförändringen  
 
Det är första gången organisationsförändringen är uppe på nämndnivå. Informationen har 
hittills enbart givits utanför nämnden. Detta är vi i Miljöpartiet mycket kritiska till och har 
också i kommunstyrelsen anmärkt på förfarandet. Inför dagens möte har jag också skriftligen 
önskat att ärendet ska upp i nämnden.  
 
Genom att organisationsförändringen inte varit ett ärende i nämnden så har vi inte kunnat 
diskutera frågan tillsammans, inte heller har vi från oppositionen givits möjlighet att lämna 
våra synpunkter i form av yttranden. Förutom att förfarandet är demokratiskt tveksamt, 
förväntas vi politiker, oavsett majoritet eller opposition vara informerade och ha synpunkter 
när kommuninvånarna kontaktar oss i ärenden som dessa.  
 
Vår uppfattning är att den normala gången borde ha varit att omorganisationen skulle ha 
föregåtts av ett ärende i nämnden, där förvaltningen berättade om sina planer. Där skulle det 
också redogjorts för: 
 

- med vilken anledning organisationsförändringen sker 
- vad som inte är tillfredsställande i den gamla organisationen 
- vilka mål som inte kan nås i den gamla organisationen 
- om målen förväntas nås i den nya organisationen 
- om det handlar om besparingar 
- eventuella risker  

 
Förvaltningen tycks präglas av en uppfattning att organisationsförändringen inte är en större 
sak. Verksamheterna däremot har under denna period gett uttryck för oro och ängslan. Vi 
anser att det är bekymmersamt att ledningen inte bättre lyssnar av stämningarna ute i 
verksamheten och att det inte finns tillräcklig förståelse för människors ängslan.  
 
Vi beklagar också att kommunen nu mister kompetens.  
 
 
 
 
Marie Åkesdotter 
för Miljöpartiet de gröna i Tyresö 
 
 
 
 


